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Statencommissie dd. 11 september 2024. 
Statenstuk 2024-32, Economische koers 
 
De bijdrage van Bart van Dekken 
 
Voorzitter, 
 
De economie in Drenthe vraagt om voortdurende aandacht. De provincie in de rol van aanjager, 
stimulator en vooral ook als waarborgsteller naar heldere uitvoeringsprogramma’s blijft cruciaal. 
 
De uitvoeringsprogramma’s zijn net als de economische koers helder in doelstellingen en 
ambities en op dat punt wil ik de gedeputeerde een compliment maken. Gewoon “goed gedaan”. 
Ook de mogelijkheid om vorige week nog technische vragen te kunnen stellen past in de 
zorgvuldigheid en helderheid die we graag zien in dit soort van belangrijke dossiers. Al met al zijn 
wij dus positief.  
 
Ik wil benadrukken dat we in Noord-Nederland, dus via de SNN, samen moeten blijven 
optrekken om werkgelegenheid naar ons te halen en dat wat we hebben te behouden. Het CDA 
herkent zich in de ambities rondom het MKB en daar moeten we onverminderd mee doorgaan.  
 
Het is toch juist dat wij begrijpen dat er met betrekking tot de gezondheidseconomie, dat gaat 
over programma’s rondom leefwijze en preventieve gezondheidszorg nog veel blijft doorgaan? In 
dat perspectief vraag mijn fractie zich nog af of we de zorg niet nog sterker moeten brengen naar 
de paragrafen die gaan over het vestigingsklimaat en de een visie op de toekomstbestendigheid 
van de gezondheidseconomie met de huidige personeelsproblematiek bij alle doelgroepen 
binnen de gezondheidszorg.   
 
Kunnen we, bijvoorbeeld vanuit de regiodeals en dan in het bijzonder in Zuid Oost Drenthe, het 
vestigen van huisartsen en meer brede gezondheidszorgcentra niet faciliteren. Al eerder spraken 
we over een creatieve en constructieve samenwerking met RUG om een specifiek aantal 
huisartsen voor onze provincie op te leiden. Laten we eens beginnen met 10 huisartsen op te 
leiden voor specifiek Drenthe. 
 
Daarnaast denken we aan een innovatiebudget voor nieuwe initiatieven (met name op ICT-
gebied), die oplossingsrichtingen geven voor de zorg in 2035 met veel ouderen en een sterk 
afnemend aantal zorgmedewerkers en/of mantelzorgers. De zorgtafel heeft hier vast goede 
ideeën voor. 
 
Samengevat zou de CDA-fractie heel graag het speerpunt gezondheidszorgeconomie nog sterker 
verankerd willen zien in deze koers. 
 
Voorzitter, ik ga het verder kort houden: De CDA fractie is instemmend tot de hoofdlijn zoals die 
nu voorligt in de economische koers. We wensen ons college veel succes bij de verdere 
uitwerking en horen nog graag een reflectie op onze vragen. 


